

Salou

SHOPPING FESTIVAL

Nomad Festival 13–17/9
Wine & Music 15/9
Personal Shopper 20/9
Beauty Party 21/9
Fashion Circuit 22/9
Salou Fashion Show 23/9

Edition / Édition 2017



Ajuntament de Salou
Regidoria de Promoció
Econòmica, Comerç i Mercats

salou
viu l'experiència



APP
SALOU
al mòbil

www.salou.cat



Pere Granados

Mayor of Salou

Maire de Salou

Welcome

Salou Shopping Festival

Now immersed in the month of September, we are pleased to present you with the second edition of an initiative whose aim is not only to stimulate shopping and leisure. The Salou Shopping Festival also aims to offer visitors experiences related to cuisine, beauty, shopping, health and wellbeing. Experiential tourism is becoming a tool for revitalisation and is at the heart of innovation in the tourist industry—in which Salou is clearly a big member—which is why we cannot flee from our responsibility to contribute new motivations for visitors to be attracted to our city, satisfy residents in the municipality and surrounding areas and satisfy their expectations for leisure time offering.

In the capital of the Costa Daurada, we are committed to this vision and would like to invite you to enjoy several days with us, during which we offer a wide range of different leisure activities on the street with activities for the whole family and the clear wish to stimulate our economy and promote—even more—the city as a platform for events 365 days a year. Aware that the offering is quite extensive, we in the Economic Promotion Council would like to encourage you to pick Salou for unique and special holidays during the final stretch of September.

Combining bathing in our beaches with strolls through the city and gazing upon the beautiful coves and cliffs of our coastline can be absolutely lovely and relaxing. Further, if you add a few of the activities available in the world of fashion, beauty and image that are being organised by diverse establishments in Salou, you will have the chance to see new fashion trends and styles for this autumn season.

And you already know... Salou is all about fashion!

Martina Fourier

Promotion and Development Councillor
for Economics and Trade
Conseiller Municipal de la Promotion et
de la Dynamisation de l'Économie
et du Commerce



Bienvenue

Salou Shopping Festival

Déjà plongés dans le mois de septembre, nous avons le plaisir de vous présenter la deuxième édition d'une initiative qui a pour but de dynamiser non seulement le commerce mais aussi les loisirs, le Salou Shopping Festival, qui cherche à proposer des expériences nouvelles au visiteur autour de la gastronomie, en mariant beauté, shopping, santé et bien-être. Le tourisme expérientiel devient peu à peu un facteur stimulant et structurant de l'innovation dans le secteur touristique (dont Salou est un exemple clair), c'est pourquoi nous ne nous soustrayons pas à notre responsabilité d'apporter de nouvelles motivations pour attirer de nouveaux visiteurs; satisfaire la population de la commune et ses environs et répondre à leurs attentes pour occuper leur temps libre.

Dans la capitale de la Costa Daurada, nous parions sur cette ligne et nous vous proposons de profiter, avec nous, de quelques jours pendant lesquels nous offrirons un ensemble de loisirs dans la rue avec des activités pour tous les publics et avec la ferme volonté de dynamiser notre économie et de promouvoir (encore plus) la ville à travers une plate-forme d'événements 365 jours par an. Conscients que l'offre est assez vaste, depuis le conseil de Promotion Économique, nous vous encourageons à choisir Salou pour vivre des vacances différentes dans cette dernière ligne droite de septembre.

Concilier la baignade sur nos plages avec des promenades dans la ville ou vivre en personne les cales et les falaises de notre littoral peut être extrêmement gratifiant et, encore plus, si vous les fusionner avec l'ensemble d'activités liées au secteur de la mode, de la beauté et de l'image qu'organisent plusieurs établissements de Salou et à travers lesquelles vous aurez l'opportunité de connaître les nouvelles tendances de mode et les styles de la saison.

Et on ne vous le répète pas... Salou est à la mode !

From 14th to 17th September

Du 14 au 17 septembre

📍 **Jaume I Promenade / Promenade Jaume I**

Nomad Festival Salou

A unique venue, with fashion, décor, handmade items, music, food trucks, children's entertainment and a whole lot more.

From 15th to 17th September, Salou's merchants are all moving their shops to this space, presenting their autumn-winter collections.

Un espace unique de mode, de décoration, de fait main, de musique, de food trucks, d'animation pour enfants et bien d'autres activités.

Du 15 au 17 septembre, le commerce de Salou déplace ses vitrines vers cet espace, et présente la saison automne/hiver.

 nomadfestivalbcn



4 Salou Shopping Festival | Programme

Thursday 14th September

Jeudi 14 septembre

21.30 h

📍 **Jaume I Promenade / Promenade Jaume I**

Batucada Atabaladors de Salou

Percussion, music and rhythm.

Percussion, musique et rythme.



Friday 15th September
Vendredi 15 septembre

21.00 h

📍 **Torre Vella**



Wine & Music

Wine and food are married to the beat of the live music of **Cobla Maricel**, “Arran de terra: música i vi” concert. With the collaboration of “**Cellers Baronia del Montsant**” (cellar) and the **Gastrotour 2017** winners:

Rock and Grill Cafè (1st prize)
Restaurant Terramar (2nd prize)
La Ibense Gourmet and Lunattic Restaurant (most original “tapa”)
Lunattic Restaurant (best service)

Tickets: 15 €. Limited number, so get your tickets at the Town Hall (commerce department – first floor). **With the collaboration of Gastrovins.**

Vin et gastronomie s’assemblent au rythme de la musique de **Cobla Maricel**, concert “Arran de terra: música i vi”. Avec la collaboration de “**Cellers Baronia del Montsant**” (cave) et la participation des restaurants gagnants du **Gastrotour 2017**:

Rock and Grill Café (1^{er} prix)
Restaurant Terramar (1^{ème} prix)
La Ibense Gourmet and Lunattic Restaurant (la “tapa” plus originale)
Lunattic Restaurant (le meilleur service)

Prix entrée: 15 €. Places limitées. Vente de billets à le Département du Commerce de la Mairie de Salou (premiere étage). **Avec la collaboration de Gastrovins.**

GASTROVINS



Cellers Baronia del Montsant



Saturday 16th September

Samedi 16 septembre

20.00 h

📍 **Salou Nautical Club / Club Nautique Salou**

Fashion Photo Salou – 3 mirades

Photographs exhibition linked to the world of fashion with the photographers: **Josep Borrell Garciapóns, Álex Hernández and Juan Segovia.**

Welcome vermouth and jazz lounge by **Gerard Marsal.** With the collaboration of “**Vermuts Miró**”. Free entrance. From 16th to 30th September, from 18h to 21h.

Exposition de photographies liées au monde de la mode, avec les photographes: **Josep Borrell Garciapóns, Álex Hernández et Juan Segovia.**

Vermouth de bienvenue avec jazz lounge par **Gerard Marsal.** Avec la collaboration de “**Vermuts Miró**”. Entrée gratuite. Du 16 au 30 de septembre, de 18h à 21h.

VERMUTS
MIRÓ



Wednesday 20th September

Mercredi 20 septembre

17.00h to / à 22.00h

📍 **Ponent street / Rue Ponent**

Personal Shopper Workshop / Atelier

Do you want to know what clothes suit you? Which are your colours and which is your ideal wardrobe?

Tips and advice on your image and express personal shoppers at the hands of 3 sector professionals: **Módame, Chiqui González and Maniquí.** Free activity.

Voulez-vous savoir quel vêtement vous va bien? Quelles sont les couleurs et quel est votre dressing idéal?

Conseils et astuces en image et personal shopper express avec 3 professionnels du secteur: **Módame, Chiqui González et Maniquí.** Activité gratuite.


MANIQUÍ
Fashion Consulting Service


MÓDAME

**CHIQUI
González**
ASESORA DE IMAGEN
&
PERSONAL SHOPPER

Thursday 21st September
Jeudi 21 septembre

17.00h to / à 22.00h

📍 **Bonet square / Place Bonet**

Beauty Party

An activity designed so that you can have a wonderful time with Salou's top professionals in hair styling, aesthetics, perfume and beauty products, makeup, nails, massage...

Une activité pour vous permettre de profiter des meilleurs professionnels de Salou en coiffure, en esthétique, en parfums, en maquillage, en ongles, en massage...

**For the Minishoppers /
Pour les Minishoppers:**

Xic's Fashion Party

Come with the kids to this party created just for the little ones. Fun is guaranteed by the Xic's characters.

Venez avec les enfants à la fête Fashion pour enfants, l'amusement est garanti avec les personnages du Club Xic's.

With the participation of:
Avec la participation de:



With the participation of :
Avec la participation de :

Fernan's Perfumeria
Autumn makeup new trends / Nouvelles tendances en maquillage d'automne.



Jordi Shiatsu
Free 10 minutes sessions / Séances gratuites de 10 minutes.



Avanty Estilistes
Hairdresser: waves, ringlets, Cut Split / Coiffeur: ondulations, boucles, Cut Split.



Ana & Andrea Suite Nails
Take care of your hands. Demonstrations of decorations and therapies / Prenez soin de vos mains. Démonstrations de décorations et traitements.



Montse Xatruc i Núria Querol
Jewellery and silverwork, exclusive designs / Bijouterie et orfèvrerie, designs exclusifs.

Montse Xatruc

Núria Querol

Brull Perruquers
Hairdresser: Take care of your hair and get better your image / Coiffeur: prenez soin de votre cheveux et améliorerez votre image.

Brull
Perruquers

L'Oréal
A wide range of products of beauty / Grande variété de produits de beauté.

L'ORÉAL
PARIS

Alquímia Natural
Aromatherapy and 100% natural cosmetics / Aromathérapie et cosmétique 100% naturelle.

ALQUIMIA NATURAL
AROMATERAPIA

Thursday 21st September

Jeudi 21 septembre

17.30h to / à 21.30h

📍 **Jaume I Promenade (near the Port) /
Promande Jaume I (près du Port)**

**Come to donate
blood!**
**Venez donner votre
sang!**



**BANC DE SANG
I TEIXITS**



Thursday 21st September

Jeudi 21 septembre

20.00 h

📍 **Jaume I Promenade / Promenade Jaume I**

**Zumba
Masterclass**

Free activity. With the collaboration of
Salou Nautical Club.

Activité gratuite. Avec la collaboration du
Club Nautique Salou.



Friday 22nd September

Vendredi 22 septembre

From / À partir 18.00h

📍 **Streets of Salou / Rues de Salou**

Salou Fashion Circuit

Live shop windows at different bouti-
ques in Salou. The route ends on Jaume
I Promenade, with live music played by
Txaranga BandSonats.

Vitrines vivantes dans les différents
magasins de Salou. Fin du circuit sur la
Promenade Jaume I, accompagnés de la
musique de **Txaranga BandSonats.**

Saturday 23rd September

Samedi 23 septembre

12.30 h

📍 **Municipal Market / Marché Municipal**

**Artisan beer
and market product
tasting**

**Dégustation de bières
artisanales et de
produits du marché**

Limited spaces / Places limitées.

Reservations to / Réserves à:

gastronomia@salou.cat



**Mercat
Municipal
de Salou**

Saturday 23rd September

Samedi 23 septembre

21.00h

📍 Barcelona street / Rue Barcelona

Salou Fashion Show

Catwalk with the presentation of autumn-winter fashions.

Défilé présentation de la mode automne/hiver.

Organized by:

Organisé par:

With the participation of:

Avec la participation de:

Magda Simó
models

Mlys
Make your Sandals
Salou



Yelena Divis



Queen'S

blau|marí



melé

mercè
ROSA COMPLEMENTES BANY



CLOE

TISSU

MODA FASHION
R&X

QUKY



From 14th to 18th September

Du 14 au 18 septembre

Shopping Tour

Discover the best promotions on new trends.

Découvrez les meilleures promotions pour les nouvelles tendances.



Tissu

Av. Andorra, 6
Fashion/Mode

Cotton

C. Barcelona, 30
Home décor/Intérieur

Rosas Blancas

C. Ponent, 10
Shoes/Chaussures

Avanty Estilistes

Av. Pau Casals, 1
Hairdressing/Coiffure

Joyma Sabateries

C. Barcelona, 63
Shoes/Chaussures

La Ibense Gourmet

C. València, 14
Ice Cream/Glaces

Quiky

C. Barcelona, 49-51
Fashion child/Mode enf.

Otto

C. Carles Buigas, 4
Fashion/Mode

El Barquito de Papel

C. València, 2
Toy shop/Jouets

Andreas Sticar

C. Barcelona, 28
Unisex fashion

Concordia

C/ Carril, 4
Fashion/Mode

Centre Òptic Salou

Via Augusta, 15
Optician's shop/Opticien

R&X Moda

C. Barcelona, 5
Fashion/Mode

Peluqueria T-3

C. Francolí, 8
Hairdressing/Coiffure

Llenceria Tati

Via Roma, 14
Lingerie

Mobile Gold

C. Barcelona, 40
Informatic/Informatique

Cloe

Passeig Jaume I, 12
Fashion/Mode



- 1** **Jaume I Promenade / Promenade Jaume I**
Nomad Festival
Donte blood / Donner sang
Zumba Masterclass
- 2** **Torre Vella**
Wine & Music
- 3** **Salou Nautical Club / Club Nautique Salou**
Fashion Photo Salou
- 4** **Ponent street / Rue Ponent**
Personal Shopper
- 5** **Bonet square / Place Bonet**
Beauty Party
- 6** **Municipal Market / Marché Municipal**
Artisan beer tasting / Dégustation de bières
- 7** **C. Barcelona**
Salou Fashion Show

Salou



RALLY DE TAPES

SALOU

DEL 29 DE SETEMBRE
AL 8 D'OCTUBRE 2017

TAPA + BEGUDA = 2'5 €

i per als més petits: *mini* RALLY



Organitza:



Ajuntament de Salou

Regidoria del Turisme
Economia, Comerç i Mercats

Patrocina:



Col·labora:

